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一机多用，通过简单设置，可作切带机使用。冷切、热切两种剪切

模式可根据实际需求进行切换。可调式纠偏功能，缝纫前准确定

位，确保缝纫出的织带头整齐美观。无级调宽窄装置（专利产

品)，快速调节送料宽度．使织带位始终居中。自我检测功能，及

时发现故障及安全隐患,为维护提供快捷精准的服务。

性能优势

One machine has multiple functions, and can be used as a tape cutting machine through simple 

settings. Two cutting modes, cold cutting and hot cutting, can be switched according to actual needs. 

Adjustable deviation correction function, accurate positioning before sewing, to ensure that the sewing 

ribbon head is neat and beautiful. Stepless width and narrow device (patented product), quickly adjust 

the feeding width. Keep the webbing centered at all times. Self-testing function, timely detection of 

faults and hidden dangers, providing fast and accurate service for maintenance.

SP-430G-JDJ

Automatic bag belt sewing machine

自动卷包带机

最高缝纫速度 Highest sewing speed 

缝制宽度 Sewing width 

适用范围

适用于箱包类各种包带头的卷折缝纫

Automatic feeding, cutting, coiling, sewing, receiving, and counting are completed at one time, and the 

whole process is automated.
自动送料、切料、卷料、车缝、收料、计数一次性完成，全程自动

化操作。

效率

Suitable for folding and sewing of all kinds of bags and tape heads

卷折范围 Folding range 

电压 Voltage

气压 Air pressure

缝纫长度 Sewing length

热切刀功率 Heat cutter power

0.5Mpa、1.8L/min

Advantages

Application

Efficiency

AC200V 50Hz

3000rpm

16-40mm

以上基础参数表为标准款机型

10-60mm

50-999mm

400W

有效载荷6KG臂展2001mm ,设计结构紧凑。工作空间大,运行速度

快,重复定位精度高大大提高生产效率。

性能优势

The payload is 6KG, the arm span is 2001mm, and the design is compact. The working space is 

large, the running speed is fast, and the repeated positioning accuracy is high, which greatly 

improves the production efficiency.

Manipulator receiver 2000

机械手收料机2000

适用范围

适用于纺织收料

One manpower can be reduced可以减少一个人工

效率

Suitable for textile receiving

Performance advantage

Scope of application

Efficient

最大臂展 Maximum wingspan

轴数 Number of axes

有效载荷 Payload

电压 Voltage

气压 Air pressure

电控柜重量Electric control cabinet weight

电控柜尺寸 Electric control cabinet sizes

2001mm

6

以上基础参数表为标准款机型

6Kg

三相四线 Three-phase four-wire 380V

130Kg

580×600×960mm(L×W×H)

机器人外形尺寸和最大动作范围图 Robot Dimensions and Maximum Action Range Diagram

0.5Mpa
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